

Über i5invest

i5invest ist ein Tech Investor, Business Development und Corporate Development Partner mit Büros in Wien, Amsterdam, Zürich, München und im Silicon Valley. i5invest blickt auf über 20 erfolgreiche Startup-Gründungen und mehr als 100 erfolgreich abgeschlossene Investmentrunden und Exits (u.a. 123people, Runtastic, Smartbow, KnowledgeFox, MobFox, Alpinresorts etc.) zurück.

Unabhängig von der Unternehmensgröße konzentriert sich i5invest auf bestimmte vertikale Branchen innerhalb des europäischen Tech Ecosystems wie zum Beispiel Agricultural-, Education-, Advertising / eCommerce-Tech, Fin-Tech als auch Collaboration Software, Augmented Reality bzw. Virtual Reality, Cloud Computing, Energy-Tech und Industrie 4.0. Die Schwerpunkte werden laufend an Markttrends in den USA und Europa angepasst.

“i5” repräsentiert die Unternehmensmission: innovate, inspire, incubate, invest and internationalize.

About i5invest

i5invest is a Tech Investor, Business Development and Corporate Development Partner with offices in Vienna, Amsterdam, Zuerich, Munich and in Silicon Valley. i5invest has founded over 20 successful startups and closed over 100 successful investment rounds and exits (including 123people, Runtastic, Smartbow, KnowledgeFox, MobFox and Alpinresorts).

Regardless of company size, i5invest focuses on specific industry verticals within the European Tech Ecosystem, including: Agricultural-, Education-, Advertising-Tech, Fin-Tech, E-commerce, Collaboration Software, Augmented Reality, Cloud Computing, Energy-Tech and Industry 4.0. The focus is constantly adjusted to market trends in the USA and Europe.

“i5” represents our core capabilities: innovate, inspire, incubate, invest and internationalize.

Pressekontakt

Thomas Reiter

i5invest Communications

Mobile: +43 676 6688 611

Mail: thomas.reiter@reiterpr.com